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Enkel fråga till KSO Ulf Rapp.

Då kommunen varit förutseende och köpt in jordbruksmark,vilket är bra med tanke på hur
det ser ut i världen med krig,klimatångest och matbrist.

Så min enkla fråga är = hur mycket har kommunens jordbruksmark producerat 2023?

Fredrik Olofsson,Centerpartiet

mailto:fredrik.olofsson@bollebygd.se
mailto:suzanna.bengtsson@bollebygd.se

